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PROTOKÓI, NR 32105
Z POSIEDZENIA KOMISJI ROLNICTWA I INTEGRACJI Z UNIA

EUROPEJSKA
z dnia 16 srudnia 2005 roku.

Komisja Rolnictwa i Integracji z Uniq Europejskq rozpoczqla obrady

o godz.90t'w skladzie wg listy obecnoéci stanowiqcej zalqcznik do niniejszego

protokolu, wg. nastEpuj 4cego porz4dku :

1. Opracowanie planu pracy Komisji na 2006 rok.

2. Podsumowanie pracy Komisji w 2005 roku oraz opracowanie

sprawozdania z pracy Komisji na 2005 rok.

3. Wnioski do planu praey Rady Miejskiej na 2006 rok.

4. Analizamaterialów na sesjg.

5. Sprawy róZne.

Z uwagi na nieobecnoéó Przewodniczqcego Komisji posiedzenie otworzyl

i poprowadzil radny J. Ziqbiúski.

Na wstqpie przywital wszystkich radnych oraz przybytych na posiedzenie

komisji przedsiqbiorców lokalnych'. pana A. Czajora, Z. Jasnosa, pana Florczyka

i I. Fendrycha. Obrady rozpoczgto od analizy materialów na sesjE.

Ad.4

Punkt B

Uchwala w sprawie uchwalenia zmiany czqíci miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego terenu pomiqdzy Al. J. Pilsudskiego,

ul. dr F. Przypkowskiego i Szkola Podstawowq lt{r 2 na obszarze miasta

Jqdrzejów.

Radny J. Ziqbiúski odczytat pismo od lokalnych przedsiEbiorców z proÉbE

o zdjEcie punktu 8 z porz4dku obrad nalbliaszej sesji Rady Miejskiej.

W przypadku nie uwzglgdnienia naszego wniosku zwraaamy sig o odrzucenie



z

projektu uchwaly w caloÉci. Obawiamy siQ, 2e wprowadzenie zmiany

w dotychczasowym planie zagospodarowania przestrzennego terenu pomigdzy

Al. Pitsudskiego, ul. dr F. Przypkowskiego i SzkotqPodstawow4Nr 2 slu?yó ma

stworzeniu moZliwoÉci budowy supermarketu.

Gtos zabral przedsiqbiorca Pan Florczyk. Budowa kolejnego marketu

zagraZa, bowiem egzystencji lokalnych przedsigbiorców i spowoduje wzrost

bezrobocia na terenie naszej Gminy. IJwaíam, ze handel rodzimy prowadzony

w naszej Gminie zostanie calkowicie wyeliminowany kolejnym supermarketem,

który wprowadzajqc róZne bonifikaty, promocj e przycirynie rzesze klientów.

Gtos zabral przedsigbiorca Z. Janos. Na chwilp obecnq w swojej firmie

zatrudniam o polowg mniej pracowników niz w latach ubiegtych, kiedy rynek

nie byl zdominowany przez duíe sieci sklepowe.

Nie jesteÉmy przeciwni otwieraniu sklepów rodzimych, ale nie kolejnego

supermarketu ze stacj4 benzynow4 w centrum miasta. Dowiedzieliémy siE takZe,

ze wtaéciciele tych gruntów s4 zwiqzani umowe przedwstQpnq do koúca tego

roku i dlatego nie mogq nam sprzedaó tych nieruchomoéci. Po nowym roku

podejmiemy rozmory z wlaécicielami tych nieruchomoéci - powiedzial Pan

Florczyk.

Glos zabral radny S. Baraúski. Jestem przeciwny budowie supermarketu

w centrum miasta. Jeíeli inwestor z poza naszej Gminy chce wybudowaó taki

obiekt handlowy to mohe to zrobió poza obrEbem miasta. Zwracam siQ

o zamkniEcie dyskusji i postawianie wniosku w tej sprawie.

Glos zabral przedsigbiorca. Powinniémy sig zastanowió nad mozliwoéci4

wykupienia tych terenów przez Urzqd Miasta. Takie rozwiqzanie byloby

najlepsze, gdyL Gmina moglaby zadecydowaó o zagospodarowaniu tych

gruntów wedlug wlasnego uznania np. przenieéó tam centrum administracyjne

czy wybudowaó podobne obiekty handlowe jak na ul. Koécielnej.

Glos zabral radny R. Dzwonek. Nalezy znale1ó takie rozwiqzanie,, aby

wszyscy byli zadowoleni zarówno wlaéciciele tych nieruchomoÉci jak i lokalni
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przedsiQbiorcy. IJwalam,2e wykupienie tych grunfów przez GminE nie jest

zlym pomystem.

Po wysluchaniu przedsigbiorców i przedyskutowaniu pov'ry2szej sprawy

Radny J. Ziqbiúski postawil wniosek.

WNIOSEK I

Zdjpcie punktu 8 z porz¡dku obrad najbliZszej sesji.

Z a - 6

Przeciw - 0

Wstrzvmalo síe - 0

Punkt 9

Uchwala w sprawie nadania nowego Statutu Gminnemu Zespolowi

Obslugi Szkól i Przedszkoli w Jqdrzejowie.

Glos zabral radny J. Zigbiúski. Chodzi tu najprawdopodobniej

o likwidacjq Wydzialu Oéwiaty. Wywnioskowalem to ze Statutu gdzie jednym

z zdah Gminnego Zespotu Obslugi Szkót i Przedszkoli w JEdrzejowie jest

przejEcie zadah Wydzialu Oéwiaty w zakresie szkolnictwa bez sportu

i kultury. Sq to tylko moje domniemania nie potwierdzone przez Pana

Burmistrza, dlatego bEdE w tej sprawie pytal na sesji.

Punkt I0

Uchwala w sprawie przyjqcia regulamínu wynagradzonia nauczycieli

zatrudníonych w szkolach i placówkach oíwiatowych prowadzonych przez

Gminq Jqdrzejów oraz regulaminu zasad przyznawanía, wyplacania i wysokoíci

nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego i dodatku wiejskiego oraz zasad

przyznawania pozostalych iwíadczeú zwiqzanych ze stosunkiem pracy

nauczyciela w roku 2006.

Glos zabral radny J. ZiEbiúski. Regulamin zostal opracowany

w porozumieniu z Zwiqzkami Zawodowymi i [Jrzgdem. ZwiEksza siE dodatek

motywacyjny dla nauczycieli z 4% na 5%. Jest to zasadnicza róznica

w proponowanym regulaminie.
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Glos zabral radny S. Barariski. Chciatbym poruszyó sprawQ braku éwietlic

dla dzieci i mlodzie2y w szkolach wiejskich. ApelujE do Przewodnicz4cego

Komisji Oéwiaty o zwrócenie uwagi na ten problem'

Moim zdaniem mohna zorganizowaó takie éwietlice ze érodków pieniEznych

z Gminnego Funduszu Rozwi4zywania Problemów Alkoholowych. Problem

jednak tkwi w slabej organizacji wsi, która jest niechgtna do pracy spotecznej.

S4 równieZ pewne wymogi, jakie nalely spelnió. Kahda dzialalnoéó musi mieó

swoj4 formE organizacyjnq: statut, osoby odpowiedzialne za funkcjonowanie

takiej éwietlicy, godziny otwarcia itd. Zgadzam siE z radnym S. Baraúskim,

Ze takie éwietlice powinny funkcjonowaó na terenach wiejskich. Wymaga to

jednak wielu czynnoéci organizacyjnych po stronie spolecznej i pomocy Gminy.

Co mam zrobié, aby otworzyé takq íwietlicqT - Zapytal radny S. Barariski.

Musi Pan porozmawiaó z osobami, które wiedzqjak pokierowaó t4 sprawq

- odpowiedzial radny J. ZiEbiúski.

Rozmawialem z Burmistrzem, panem Robakiem, Naczelnikiem M.

Koémidrem i w dalszym ci4gu nie uzyskalem jednoznacznej odpowiedzi

w tej sprawie - odpowiedzial radny S. Baraúski.

Popieram pomysl radnego S. Baraúskiego. IJwalam, 2e potrzebne s4 takie

éwietlice szczególnie na wsiach gdzie nie ma szkóL, gdzie brak jest

jakiegokolwiek Zyciakulturalnego wéród dzieci i mlodzie2y -powiedzial radny

L. Sulek.

Komisja wigcej uwag nie wniosla.

Punkt ll

Uchwala w sprawie nadania statutu jednostce organizacyjnej Gminy

Jqdrzejów pod narwq ,,skladowisko Odpadów Komunalnych w Potoku Malym".

Komisja uwag nie wniosla.
Punkt 12

Llchwala w sprawie Regulaminu dostarczania wody í odprowadzanía icieków

na terenie Míasta i Gminy Jqdrzeiów.
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Glos zabraL radny J. Zigbihski. Na wczorqszym spotkaniu Kierownik

Zaktadu Wodoci4gów i Kanalizacji - S. Lato mówi+, i2 zostaly dodane dwa

punktu do Regulaminu. Jednym z tych nowych punktów to rozdzial IX

Warunki dostarczania wody na cele przeciwpo2arowe. W rozdziale tym

uregulowana jest kwestia rozliczania za wodg pobran4 na cele przeciwpolarowe

przez Stra? PoLarnar. Poruszona zostala równie2 sprawa montowania

wodomierzy. Obow iqzek ten le2y p o stronie przeds i Ebiorstwa.

Glos zabral radny B. Król Uwa?am 2e za pobran4 wodE na cele

przeciwpoharowe powinna zaplació firma ubezpieczeniowa, a nie gmina.

Z uwagi na nieobecnoéó Kierownika Zakladu Wodociqgów i Kanalizacji

Kom i sj a p o stanow ila pr ze analizow aó p owy 2szquchwal E na najbli2szej s e sj i .

Punkt I3

Uchwala w sprawie ustalenia najnízszego wynagrodzenia I szej

kategorii zaszeregowanía oraz wartoící jednego punktu w zloQch

do sporzqdzenia tabeli miesiqcznych stawek wynagrodzenía pracowników

zatrudnionych w Oirodku Pomocy Spolecznej Miasta i Gmíny w Jqdrzejowie.

Radny J. Ziqbinski odczytal uzasadnienie do powyzszej uchwaly.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 14

Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaiy w drodze przetargu

nieruchomoí cí komunalnej .

Jak jest cena wwolawcza tej nieruchomoici? Zapytal radny

S. Barariski.

Najprawdopodobniej nie jest jeszcze ustalona cena tej nieruchomoéci. Jest

to dziaLka polo2ona przy ul. 11 go Listopada zabudowana pawilonem

handlowym.

Komisja uwag nie wniosla.
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Punkt 15

Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu

nieruchomo í ci komunalnei.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 16

(Ichwala w sprawíe zmian w bud2ecie miasta i gminy na 2005 rok.

Komisja Rolnictwa i Integracji z Uni4 Europejsk4 nie omówila punktu

16 zuwagi na brak pov,ryZszej uchwaty w materialach na sesjE.

Punkt 17

Omówienie protokolu pokontrolnego Komisji Rewízyjnej dotyczqcego

Skladowiska Odpadów Komunalnych w Potoku Malym.

Radny J. ZiEbihski odczytat wnioski pokontrolne z kontroli Skladowiska

Odpadów Komunalnych w Potoku Malym w dniu 27 paidziernika 2005 roku,

przeprowadzonej przez Komisjg Rewizyjn4 Rady Miejskiej w JEdrzejowie.

Na komisji OSwiaty zastanawialiémy siQ nad mozliwoéciq wlqczenia

Wysypiska Smieci do nowo utworzonego Zakladu uslug Komunalnych

powiedziat radny J. ZiEbiúski.

Rozmawialiémy z Burmistrzem, który wyjaÉnil nam 2e wlqczenie innych

jednostek podrzpdnych Gminie do nowego zakladu mogloby spowodowaó

zaklócenia w jego nadzorowaniu i kontroli - powiedzial S. Baraúski.

Ludzie 1le oceniali Wysypisko Smieci. Patrzqc na uzyskane dochody

zakladu mo2na powiedzieó, 2e funkcjonuje on prawidtrowo - powiedzial radny

J. ZiEbiúski.

Glos zabral radny S. Baraúski. Powinna byó prowadzona segregacja

Smieci na wysypisku.

Ad.1

Komisia przyiela Plan Pracv Komisii Rolnictwa i Integracii z Unia

Europeiska Rady Mieiskiei w Jedrzeiowie na rok 2006.
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Ad.2

Komisja postawita wniosek do Planu Pracy Rady Miejskiej na 2006 rok.

Wniosek II

Informacj a o realizacji inwesfycji - sesja wyjazdowa.

Z a - 6

Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 0

Nieobecny - I

Komisja zakohczyla posiedzenie o godz. 12.00

Sporzqdzila

Justyna Piskorczyk
{ \^-'-

Prze*gdniczqcy obrad

Jan Ziqbiúski


